
Osiedle "POŁUDNIE"
w Czech orł.i cach - Dzi edzicach' ZARąD oslEDLA

Ad. 1

Protokół z zebrania mieszkańców Osiedla ooPołudnieD
odbytego dnia 05.10.2020 r.

w Szkole Podstawowej nr 3 w Czechowicach -Dziedzicach.

Przewodnicząca Zarządu Osiedla ,,Południe" Pani Marzena Pawlik ptzywitała
zebranych mieszkńców oraz gości w osobach:
- Marian Błachut - burmistrz miasta,
- Damian Żelazny - przewodniczący RM,
- Stanisław Pięta - radny powiatowy.
- Marek Czopek - przedstawiciel SM,
- Paweł Pawlik - radny RM,
- Radosław Hudziec - radny RM.

Ad.2
Następnie przewodnicząca Zarządu Osiedla ,,Pofudnie" zaproponowała zebtanym

porządek zebrarńa, który stanowi załącznik do ninieiszego protokołu.
Przedstawi ony porządek został j ednomyślnie przyjęty przez zebrarty chmieszkańców.

Ad.3
Przewodnicząca zarządll osiedla stwierdziła prawomocnośc zebrańa - obecnych 38

mieszkńców wg załączonej listy oraz 8 gości wg załączonei listy.

Ad.4
Na protokolanta zebrania ptzewodnicząca Zarządu Osiedla ,,Południe"

zaproponowała Danutę Łuszczak, której kandydatura zostńa przyjęta 35 głosami z?,
przy 3 głosach wstrzymujących się.

Ad.5
Następnie przewodnicząca zarządu osiedla przedstawiła do zatiterdzenia protokół

z poprzedńego O gólne go Zebtarua Mieszkańców.

Ad.6
Protokół zostałaprzyjęty 32 głosami za, prryr 6 głosach wstrzymujących się.

Ad.7
PrzewodniczącaZarządu Osiedla,,Południe" przedstawiła sprawozdartie z działalności

Zarządu Osiedla za okres 23.09.2019 r - 05.10.2020 r., które stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad.8
Sprawozdanie zostało przyjęte przez zebranych 36 głosami za, przy 2 głosach

wstrzlmrujących się.

Ad.9, 10
Przewodnicząca zebrania przedstawiła propozycie prac do wykonania na terenie

Osiedla ,,Południe" w roku 202L z budZetu Gminy (załącznik do protokołu) oraz z budzetu
osiedla (załącznik do protokołu), które już w postaci wniosków wpłynęły do zarządu osiedla
pr ze d zebrani em mie szkańc ów lub zo stały zaprop onow ane pr zęz zarząd o siedla.

Przewodnicząca wnioski krótko uzasadniła.



Ad.l1
Następnie przewodnicząca zachęciła zebranych do formułowania na piśmie dalszych

wniosków.
Wszystkie wnioski zębrano razęm i następnie odczy.tano zebranym (lislą_}uigsk9w

w zńączeniu\. Następnie wnioskodawcy podawali ich uzasadnienie, zebrani dyskutowali nad
nimi.

Wnioski 1,2 i 3 uzasadnił wnioskodawca Pan D. Mazur - poprawa bezpieczefstwa.
Zapytń też czy gmina w ogóle kieruje wnioski do powiatu, gdyż nie pierwszy raz składa
takie wnioski. M. Błachut -bezpieczeństwo pieszych jest bardzo ważne, ale zadń tych nie
może podjąć się gmina, gdyż jest to droga powiatowa; potwierdził, ze wnioski do powiatu są
kierowane, ale nie zawszę są realizowane.

W trakcie dyskusji na spótkanie przybyła jeszczejedna osoba (radny K. Szczypka) -
ilość obecnych 39 mieszkńców.

Ad. 12, 13
Ustalono ostateczną listę wniosków i przystąpiono do głosowania uchwał Ogólnego

zebrańa mieszkńców.

Przewodnicząca M. Pawlik zaproponowała podjęcie uchwał.

Podjęto uchwałę nr ll2020 w sprawie propozycji wykorzystania środków

finansowych budZetu Osiedla ,,Południe" na 202I rok, obejmującą wnioski zgłoszone ptzez

zarząd osiedla i mieszkańców, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym: za-36,przeciw - 0, wstrzymujących się - 3.

Podjęto uchwałę nr 212020 w sprawie propozycji wykorzystania środków

finansowych Gminy Czechowicę-Dziedzice na rok 202l, obejmującą wnioski zgłoszone

ptzęz zarząd osiedla i mieszkńców, która stanowi załącznik do niniejszego protokofu.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym: za-36, przeciw - 3, wstrzymujących się * 0.

Przewodnicząca Zarządu Osiedla ,,Południe" zaproponowała też podjęcie uchwaĘ

312020 w sprawie upoważnieńa Zarządu Osiędla ,,Południe" do:,'dokonywania przesunięć

w uchwalonym budżecie osiedla bez zwoŁywania Ogólnego Zebrartia mieszkńców, klóra

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Uchwałę przyjęto wgłosowaniujawnym: za-33,przeciw- 1,wstrzymującychsię-5.

Następnie podjęto uchwałę nr 412019 w sprawie propozycji wykorzystania środków

finansowych budZetu Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej na 202I tok, obejmującą

wnioski z$oszone przez zaruąd osiedla i mieszkńców, klóra stanowi załącznik do

niniej szego protokołu.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym: za - 36,przeciw - 3, wstrzymujących się - 0.

Ad. 14
Po głosowaniu uchwał konĘnuowano zapytartiado gości.

d,



1) Pani l poruszył sprawę działalności firmy SANIT TRĄNS przy
ul. Komorowickiej - duży ruch cięzkich samochodów przewożących odpady, hałas

oraz nieprzyjemny zapach. Ponadto lokalizacja firmy nie była poprzedzona
konsultacj ami społecznymi.
Burmistrz M. Błachut obiecał. że podejmie temat. Zauważył, że firma zlokalizorł'ana
jest na terenach poprodukcyjnych. Firma ta ma zgodę na pilotaźor,ł,e sprawdzenie
technologii powstałej instalacji do przerobu stłuczki, Cała dokumentacja jest do
wglądtr w urzędzie miasta. po wcześniejszym umóu,ieniu się na spotkanie (czas na

przygoto\.vanie dokumentacji i jej zanonimizowanie). Ustalono. że Pan Szyndler
zgłosi się do urzędu. Będzie też w,ljaśniał sprawę nieprz,vjemnego zapachu
unoszącego się z terenu fimry,. Zaproponował też spotkanie grupy mieszkańcow na

terenie firmy z właścicielem (ok. 10 osób). Pan P. ' roferował, że

przygotuj e listę chętnych mieszkańców.
2) Mieszkańcy ul Komorowickiej poruszylt też spralvę planor.vanej w okolicy budowy

drogi przechodzącej przez tereny pryłv,atne.

M. Błachut - dokumentację drogi opracor,wje SANIT TRĄNS. potem wystąpi do
gminv o rx,rvdanię decyzji i wtedy będzie czas na konsultacje społeczne.

3) Pan poruszył spralvę zanieczyszczania ul Komorowickiej przęz
usl.tuowaną tam betoniamię rł,szystko zapylone. niesprzątane, widocznie
nieodpowiednia technologia. Jedna z mieszkanek zaurł,azyła, że betoniarnia jest tez

przy ul. Orzeszkowej i droga nie jest zanieczyszczana.
Pan Burmistrz powiedział, że Wydział Ochrony Srodowiska w Czechow-icach-
Dziedzicach może przeprowadzić tylko kontrolę wstępną i potem złożyc wniosek do

WIOSr. - obiecał, żebędzie prosił o podjęcie dztałań.
Pan I ,o dziękował za zalntere sow,anie spra\^lą.

4) Pan podziękował za zrea|izowanie jego wniosków z roku poprzedniego.
Przypomniał o potrzebie zrobienia bezpiecznego wyjazdu z ul, Spółdzielczej - po
zrobieniu kartalizacji odp. n i zrobieniu kawałka ul. Bukowej (podczas
ostatniego wypadku na DK-l były tam problemy).
Burmistrz M. Błachut zauważy| ze sl.ttracja finansowa gminy jest coraz trudniejsza.

5) Jedna z mieszkanek porttszyła sprawę ul. Orzeszkowej - brak chodnika, oświetlenia.
wyjazd z ulicy zasłaniają samochody stojące przy sklepie.
Burmistrz zauważył, ze jest to droga przemysłowa i wymaga generalnego remontu.

W tej drodze jest zlokalizowany wodociąg firmy AQUA, który wymaga remontu, a na

to na razie lrrmy nie stać.
6) Pan i- poruszył temat rozbudow1 szkoł,v, przeczyiał pet1,,cję od rodziców

ucZnloW.
Burmistrz ponownie zauważył, że gmina jest lv trudnej sytrracji finansowej,
a zakładane plany rozbudowy wymagają na dzień dzisiejszy ok. 11 mln czego
w obecnej sl.tuacji gmina nie udzwignie. Pan , powiedział. żę rodzice
rozumieją sl.tuację. przypominają tylko o swoich potrzebach i proszą o wsparcie.

Ad. 15
Przerł,odn i c ząca po dztękowała za przyby ci e go śc i om i mi e szkańcom.

Na tym zebranie zakończono.

protokołow,ała
.i I

:

Danuta'Łuszczak



" #§ jff; §i, §il;., Po rząd e k Zebr ania O gó l n ego Mieszka ń c ów
ZARZĄD oslEDLA 

Osiedla ,,Południe" w dniu 05.10.2020 r.

1. Prąrwitanie mieszkańców i gości.

2. Przędstawienie porządku Zebtanie

3. Stwierdzenie prawomocności Zębrania.

4. Wybor protokolanta Zebtania.

5 . P rzyj ęc i e protok ołu z p oprzedni e go O gólne go Zebr artia Mie szkańców.

6. Głosowanie nad przyjęciem protokołu.

7. Sprawozdanie z działalnościZarządu Osiedla za okres 23.09.2019 r.

- 05.10.2020 r.

8. Głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

9. P,zedstawienie propozycji prac do wykonania na terenie Osiedla w roku

202I zbudżętu Gminy.

10. Przedstawienie propozycji prac do wykonaria na terenie Osiedla w roku

202I zbudżętu Osiedla.

11. Wnioski mieszkańców dotyczące prac do wykonaniana terenie Osiedla

na rok 202I.

12. Głosowanie propozycji prac do wykonania na terenie osiedla w roku

202I zbudżetu Gminy i budzetu Osiedla.

13. Głosowanie Uchwał Ogólnego Zębrania Mieszkańców.

14. Sprawy bieżące,dyskusja, zapytaniado gości. i
1 5 . Zakończęnię zebr ania.



Anonimizacja danych osobowych - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji

publicznej (t.j. Dz. U. poz. 1429)

Anonimizacji dokonał pracownik wydziału organizacyjnego i kadr _ Gabriela partyka_Dzida


